
Møteprotokoll 

Årsmøte Lenningen Løypelag 2024 

Tid:  Lørdag 05.10.2024 kl. 15 

Sted:  Elektronisk møte (Teams) 

Deltakere: 25 (senere 27) andelseiere deltok 

 

 

Dagsorden 

(I henhold til §8 i vedtektene) 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden 

2. Valg av møteleder 

3. Valg av referent og 2 (to) personer til å underskrive møteprotokoll 

4. Styrets årsberetning 

5. Orientering om løypelagets økonomi. Godkjennelse av resultatregnskap og anvendelse 

av årets overskudd, eller dekning av underskudd 

6. Valg av leder 

7. Valg av nestleder 

8. Valg av sekretær 

9. Valg av kasserer 

10. Valg av styremedlem (3 medlemmer) 

11. Valg av valgkomite 

12. Valg av 2 revisorer, blant andelseierne 

13. Beslutte pris pr. medlemsandel 

14. Budsjett for kommende periode 

15. Forslag fra styret om kjøp av snøskuter til sporsetting av løyper 

16. Aktuelle oppgaver for styret 

17. Saker meldt inn fra andelseiere senest 2 uker før årsmøtet 
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1. Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Vedtak: Enstemmig godkjent 

 

2. Valg av møteleder 

Vedtak: Bjørge Stensbøl, enstemmig godkjent 

 

3. Valg av referent og 2 (to) personer til å underskrive møteprotokoll 

Vedtak: 

Referent: Harald Sverdrup-Thygeson, enstemmig godkjent 

Underskrivere: Peter Bjering og Johan Engelschiøen, enstemmig godkjent 

 

4. Styrets årsberetning: 

Gjennomlest av styreleder (Bjørge) + økonomi v/ kasserer Jostein Lied. 

Kommentarer dagens løypedugnad: Ole Kristian Sørland: Mange møtte opp. Tilbakemeldinger vil 

bli fulgt opp. 

Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

 

5. Orientering om løypelagets økonomi, heri godkjennelse av resultatregnskap og anvendelse av 

årets overskudd, eller dekning av underskudd: 

Kasserer Jostein Lied ga en oversikt over regnskapet for perioden 01.07.2023-30.06.2024. 

Årsresultatet ble kr. 94 975 mot budsjettert 21 000. Tilføres egenkapital. 

Regnskapet er godkjent av revisorene. 

Vedtak: Regnskapet ble enstemmig godkjent og overskuddet tilføres løypelagets egenkapital. 

 

6-12. Valg 

 Valgkomiteen v/ Knut Ove Kristiansen redegjorde for valgkomiteens innstilling. 

 Avtroppende nestleder Morten Skårdal og sekretær Harald Sverdrup-Thygeson ble takket for 

 mangeårig innsats til beste for løypelaget. 

 Vedtak (enstemmig): 

Styreleder: Bjørge Stensbøl (ikke på valg) 

Nestleder: Lars Arild Myhr (ny, valgt for 2 år) 

Sekretær: Nils Gunnar Økland (ny, valgt for 2 år) 

Kasserer: Jostein Lied (ikke på valg) 

Styremedlem og løypeansvarlig: Ole Kristian Sørland (ikke på valg) 

Styremedlem: Arne Melvin Nygård (grunneierrepresentant, ikke på valg) 

Styremedlem: Ola Solbrekken (grunneierrepresentant, ikke på valg) 

Revisor: Runar Moseby (ikke på valg) 

Revisor: Terje Vilberg (gjenvalg 2 år) 

Valgkomite: Knut Ove Kristiansen (ikke på valg) 

Valgkomite: Petter Ønvik (gjenvalg 2 år) 
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13. Beslutte pris pr. medlemsandel. 

Vedtak: Uendret kr. 5 000. 

 

14. Budsjett 2024-2025 

Jostein Lied: Budsjettet går med betydelig overskudd pga forventet moms-kompensasjon for 

fjorårets innkjøp av ny løypemaskin.. 

Har ikke budsjettert med innkjøp av snøskuter (kfr. neste punkt). 

Vedtak: Budsjettet godkjent. 

 

15. Forslag fra styret om kjøp av snøskuter til sporsetting av løyper 

Ole Kristian Sørland orienterte. 

Løypekjøring er en tillatelse som grunneierne har gitt til løypelaget, med Fjellstua som utøvende. 

Syver Thon og hans sønn Sander mener å være klare for ny sesong. 

Avtalen med Fjellstua vil bli fulgt opp nøye. 

Ang. innkjøp av skuter med sporsetter: Skaper fleksibilitet for å friske opp løyper. Kan også 

brukes til nær-løyper for barn og andre med ønske om lette nær-løyper. Planen er å lage en liten 

gruppe som kan kjøre skuter, med nødvendige tillatselser. 

Engelschiøn: Hvor skal meldinger om løyper sendes? Svar: post@lenningenloypelag.no. 

Vedtak: Årsmøtet ga styret i Lenningen Løypelag tillatelse til å bruke inn til kr 375.000,- for 

innkjøp av snøskuter. Det vil bli søkt på andre støtteordninger og målsettingen er å bruke så lite 

av egenkapitalen som mulig. 

 

16. Aktuelle oppgaver for styret 

Styreleder orienterte om løpende oppgaver. 

 

17. Saker meldt inn fra andelseiere senest 2 uker før årsmøtet 

Ingen saker (ønske om kjøring av tilførselsløype ved Grøvabergi er allerede styrebehandlet og 

godkjent). 

 

Harald Sverdrup-Thygeson, referent  Johan Engelschiøn  Peter Bjering 

sign.     sign.    sign. 

 

Johan K. Engelschiøn (Oct 10, 2024 15:20 GMT+2)
Johan K. Engelschiøn

Peter Bjering (Oct 11, 2024 13:12 GMT+2)
Peter Bjering
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